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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2014/15:494 Handläggningstiderna på NFC

I slutet av 2014 avlämnade justitieombudsmannen Cecilia Renfors ett uttalande 
om att handläggningstider hos dåvarande Statens kriminaltekniska laboratorium 
(SKL) tyvärr var alltför långa, speciellt avseende vapenundersökningar. Den 1 
januari 2015 bytte SKL namn till Nationellt forensiskt centrum (NFC). De 
långa handläggningstiderna uppgavs medföra att förundersökningar tog 
väsentligt längre tid och att häktningstiderna för misstänkta därmed ökade.

NFC hanterar ca 100 000 ärenden om året. En mindre del av dessa klassas som 
så kallade förtursärenden. De kan vara stämplade som brådskande då 
gärningsmannen sitter häktad eller att datum för åtal redan bestämts.

Andelen ärende som stämplas med förtur verkar dock öka dramatiskt. Då dessa 
ärenden måste hanteras först riskeras dröjsmål på övriga ärenden som inte har 
fått förtur. Detta kan tyvärr innebära att misstänkta personer får sitta 
frihetsberövade längre än vad som är rimligt.

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är:

Avser statsrådet att ta några initiativ i syfte att minska handläggningstiderna för 
vapenärenden på NFC?

………………………………………

Anders Hansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-05-05
Besvaras senast
2015-05-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


